
Protokół Nr X/10/2011 
z obrad X zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

w dniu 29 września 2011 r. 
 

Obrady X zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz otworzył   Pan Feliks Mikulski – 
Przewodniczący Rady Gminy. 
Powitał radnych, Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu, sołtysów oraz zaproszonych gości. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na sali znajduje się 13 radnych, co stanowi kworum  niezbędne do podejmowania  prawomocnych 
uchwał. 
Radni nieobecni: Stanisława Holza 
       Józef Kulaszewicz 
Sesje rozpoczęto o godz. 12-tej a zakończono 12.40. 
 Przewodniczący Rady Gminy -   przedstawił porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Sprawy regulaminowe: 
a) zatwierdzenie porządku obrad. 
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian w budżecie Gminy Przywidz na 2011 r. 
b) określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego rozwoju sportu na terenie gminy 
Przywidz. 
c) upoważnienia Wójta Gminy Przywidz do zawarcia porozumienia z Nadleśnictwem Kolbudy w 
sprawie wsparcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Remont drogi gminnej nr169025 
G Pomlewo – Mierzeszyn” ( na odcinku do granicy Gminy Przywidz/ Gminy Trąbki Wielkie) w 
ramach Programu Wieloletniego pod nazwą „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 
2008-2011”. 
6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 
7. Wnioski i oświadczenia radnych. 
8. Zakończenie obrad. 
Pan Feliks Mikulski -  zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? 
Pan Romuald Czajkowski – Zastępca Wójta -  wnosił pod obrady projekt uchwały  w sprawie 
zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku. 
 Przewodniczący Rady Gminy -  poddał pod głosowanie porządek obrad z wnioskiem zgłoszonym 
przez  Zastępcę Wójta. 
Radni jednogłośnie w/w porządek przyjęli. 
Wniesiony projekt uchwały będzie rozpatrywany w pkt 5.d. 
 
ad. 2b. Protokół z ostatniej sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 
 
ad.3. Zastępca Wójta  - przedstawił informacja Wójta Gminy z działalności i realizacji podjętych 
uchwał w okresie międzysesyjnym. ( w zał.) 
ad.4. Interpelacje radnych. 
Nie zgłoszono. 
ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian w budżecie Gminy Przywidz na 2011 r. 
p. Barbara Borowska – przedstawiła uzasadnienie do zmian w planie dochodów i w planie 



wydatków  w budżecie Gminy Przywidz na 2011 rok. ( w zał.) 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej  - Teodor Formela -  przedstawił pozytywną opinię komisji 
gospodarczej do w/w projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej, Oświaty i Sportu  - Robert Deja -  przedstawił pozytywna 
opinię komisji do w/w projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Przywidz na 2011 rok i poddał ją pod głosowanie. 
Przy 13 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała nr X /56/2011) 
 
b) określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego rozwoju sportu na terenie gminy 
Przywidz. 
Przewodniczący Komisji Społecznej, Oswiaty i Sportu -  opinia komisji do projektu w/w uchwały 
była negatywna. Komisja wnosi  o ponowne przygotowanie tej uchwały. 
Pan Feliks Mikulski -  w związku z takim wnioskiem formalnym – kto jest za przyjęciem wniosku o 
odrzucenie  projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w tym 
finansowego rozwoju sportu na terenie Gminy Przywidz? 
Za odrzuceniem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
c) upoważnienia Wójta Gminy Przywidz do zawarcia porozumienia z Nadleśnictwem Kolbudy w 
sprawie wsparcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Remont drogi gminnej nr169025 
G Pomlewo – Mierzeszyn” ( na odcinku do granicy Gminy Przywidz/ Gminy Trąbki Wielkie) w 
ramach Programu Wieloletniego pod nazwą „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 
2008-2011”. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej  przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w projektu 
uchwały. 
Pytań radni nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt w/w uchwały i zapytał – kto jest za  takim 
brzmieniem uchwały? 
Za – głosowało 13 radnych 
( w zał. Uchwała Nr X/ 57/2011) 
d) w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku. 
Głos zabrał kandydat na stanowisko etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Gdańsku  - p. Marian Kujawski, który jest  od 18 lat Naczelnikiem Wydziału Kontroli 
Gospodarki Finansowej Finansowej RIO.  Jak wiemy, samorządy kontrolowane są dwu 
kierunkowo . Uchwały i zarządzenia dot. finansów, podatków podlegają pod nadzór RIO. W skład 
kolegium, które jest organem izby wchodzą: prezes izby jako przewodniczący kolegium oraz 
pozostali członkowie w liczbie 9 osób. Połowa składu kolegium jest wybierana samodzielnie, druga 
połowa jest zgłaszana przez przez jednostki samorządu terytorialnego. Członkowie kolegium 
wybierani są w drodze konkursu. 
Pan Kujawski zwrócił się o zgłoszenie swej kandydatury  do swojej Gminy, gdyż mieszka w 
Przywidzu i prosił o poparcie. 
Pytań radni nie zgłosili. 
Komisja gospodarcza i Komisja Społeczna, Oświaty i Sportu wyraziły pozytywne opinie do 
w/projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie w/w uchwałę. 
Przy 13 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr X/ 58/2011) 
 
6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 
Nie zgłoszono 
7. Wnioski i oświadczenia radnych. 



Radny Jarosław Labuda – jaki jest termin odpowiedzi na interpelacje? Do tej pory nie ma 
odpowiedzi na interpelacje. 
Radca prawny -  Na interpelację odpowiedź powinna być udzielona w ciągu 14 dni, jeśli termin nie 
zostanie dochowany, osobie składającej interpelacje przysługuje zgłoszenie ponaglenia do 
Przewodniczącego Rady. 
Radny Jarosław Labuda -  zwrócił się do Przewodniczącego Rady z ponagleniem  w sprawie 
interpelacji. 
2) odnośnie solarów - czy gmina była wykonawcą  tej inwestycji ? 
 
P. Barbara Borowska -  gmina jest partnerem wiodącym  projektu z fundacją . W budżecie Gminy 
mamy część dotyczącą budynków gminnych. Reszta jest finansowana przez fundację. To jest 
projekt wspólny, gmina jako partner. Jesteśmy w trakcie ostatecznych rozliczeń. 
Ostateczne całkowite rozliczenie przedstawimy Radzie. 
 
ad.8. Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady X zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała: 
Gabriela Pożoga 
 
      
 
 


